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ZDRUŽENJE ZA EKOLOŠKO KMETOVANJE DOLENJSKE, POSAVJA IN BELE KRAJINE 

DRUŠTVO DELUJE V JAVNEM INTERESU! 

Šmihelska cesta  14, 8000 NOVO MESTO 040/254 667 

 

ZAPISNIK 

18. REDNEGA VOLILNEGA OBČNEGA ZBORA ZDRUŽENJA ZA EKOLOŠKO KMETOVANJE DOLENJSKE, 

POSAVJA IN BELE KRAJINE, 

ki je bil v ponedeljek 29. januarja 2018 ob 16. uri v gostilni Štefan, Mali Slatnik 32 pri Novem mestu 

 

AD 1.) predsednica združenja ga. Marija Marinček je vse prisotne prisrčno pozdravila in predlagala 

delovno predsedstvo v sestavi: 

Predsednik:  Anton Ajster 

Člana: Bojan Pavlin in Janez Škrinjar 

Overovatelja zapisnika: Martina Goršin in Jože Krese 

Verifikacijska in volilna komisija: Marko Zabukovec in  Rihard Zupančič 

Zapisnikarica: Tatjana Kordiš Jurčič 

Člani so z dvigom rok potrdili predlagana delovna telesa. 

Sprejet je bil naslednji sklep: 

Sklep št. 1 : Delovno predsedstvo in komisije so soglasno potrjene. 

AD 2.) Predsednik  Predsedstva je predlagal naslednji dnevni red: 

1. Pozdrav udeležencev in izvolitev delovnih teles OZ 

2. Določitev dnevnega reda OZ 

3. Poročila predsednice, blagajnika, nadzornega odbora in častnega razsodišča za leto 2017 

4. Poročilo verifikacijske komisije 

5. Razprava po poročilih in sprejem poročil 

6. Redne volitve v organe Združenja (IO,NO,ČR) 

7. Članarina za leto 2018 

8. Program dela za leto 2018, razprava in sprejem 

9. Poročanje o delu Zveze društev ekoloških kmetov Slovenije 

10. Pozdravne besede gostov 

11. Razno 



2 

 

Sklep št. 2: Dnevni red je soglasno sprejet. 

Predsednik se je v imenu delovnega predsedstva zahvalil za zaupanje in nadaljeval z delom OZ. 

1. in 2 točka dnevnega reda je opravljena in se nadaljuje z 3.  

AD 3.) Predsednica je podala poročilo o delu združenja v letu 2017 in finančno poročilo za leto  2017. 

Poročilo o delu v letu 2017 in finančno poročilo sta prilogi tega zapisnika. 

Poročilo nadzornega odbora za leto 2017 je podal g. Špehar Franc .  NO je bil vabljen na vse seje IO. 

Še posebej se je sestal dne 15.1.2018 in pregledal vso dokumentacijo združenja. Pri pregledu ni bilo 

ugotovljenih nepravilnosti. Tako NO ugotavlja, da je bilo finančno in materialno poslovanje združenja 

vodeno pravilno in v skladu s Statutom Združenja in Zakonom o društvih. Predlaga, da se presežek 

prihodkov nad odhodki v znesku   455,93 €   porabi za delovanje društva. 

Poročilo častnega razsodišča je podal g. Kerin Zdravko. Častno razsodišče je spremljalo vse seje IO in 

ni imel nobenega dela, ker je bilo delo dobro vodeno. 

AD 4.) Poročilo verifikacijske komisije 

Predsednik verifikacijske komisije g. Zabukovec Marko je poročal, da  je prisotnih 40 članov. 

Predsednik delovnega predsedstva ugotavlja, da je OZ sklepčen in lahko nadaljuje z delom. 

AD 5.) Razprava po poročilih in sprejem poročil 

Razprave na poročila ni bilo, zato je bil sprejet  

Sklep št. 3.) Poročilo o delu združenja v letu 2017, finančno poročilo za leto 2017, poročilo 

nadzornega odbora in poročilo častnega razsodišča so soglasno sprejeta. 

AD 6.) Redne volitve v organe Združenja (IO, NO, ČR) 

Vsem članom odborov je potekel mandat, zato je predsednik predsedstva predlagal razrešitev 

dosedanjih odborov Združenja. Sprejet je bil 

Sklep št 4.). Vsi dosedanji člani odborov (IO, NO, ČR) so bili soglasno razrešeni. 

Predsednica pove, da je potrebno izvoliti nove člane v vse organe združenja. Podala je predlog seje 

odborov z dne 15.1.2018, da naj bi vsi dosedanji člani nadaljevali delo, razen člana  NO g. Alojza 

Kastelica, ki je prosil za razrešitev in predlaga OZ naslednje člane: 

Izvršni odbor:  
1. Marija Marinček-prvi zastopnik 
2. Marko Zabukovec-drugi zastopnik 
3. Gorazd Marinček  
4. Zvone Černelič 
5. Anton Ajster 
6. Janez Škrinjar 
7. Bojan Pavlin 
8. Božidar Resnik 



3 

 

 
Nadzorni odbor: 
1. Franc Špehar 

2. Rihard Zupančič 
3. Jože Krese   

 
Častno razsodišče: 
1.  Zdravko Kerin 
2. Tatjana Kordiš 
3. Milan Mikolavčič 

Predsednik delovnega predsedstva je dal predlog na glasovanje. 

 Sklep št. 5: Predlagani člani organov združenja so soglasno izvoljeni za obdobje 2018-2020.                

AD  7.) Članarina za leto 2018           

Na predlog odborov Združenja je predsednica predlagala, da naj bi bila članarina za člane, ki tržijo in 

za redne člane nespremenjena, spremenila pa naj bi se le članarina za podporne člane in sicer  10,00 

EUR. Podporni člani so redno obveščeni, kot ostali redni člani, prav tako lahko sodelujejo pri 

aktivnostih, le pravice odločanja nimajo. Ker hitra informacija in obveščanje o novostih v ekološkem 

kmetovanju nekaj šteje, se predlaga povečanje iz 5 € na 10 € članarine za podporne člane. Prisotni 

člani so se s predlogom strinjali in sprejet je bil 

Sklep št. 6: Višina članarine za leto 2018 je: 

1. Višina članarine za člane, ki tržijo je 50,00 EUR 

2. Višina članarine za redne člane je 33,00 EUR 

3. Višina članarine za podporne člane, družinske člane, otroke, mladino brez lastnih dohodkov je 

10,00 EUR. 

Članarino je potrebno plačati do 30. maja v tekočem letu. Po dveh opominih se člana črta iz 

združenja. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD 8.) Program dela za leto 2018, razprava in sprejem 

Program dela  in finančni program je podala predsednica. Program dela in finančni program dela po 

mesecih sta prilogi tega zapisnika.  

Sklep št. 6: Program dela in finančni program za leto2018 sta soglasno sprejeta 

AD 9.) Poročanje o delu Zveze društev ekoloških kmetov Slovenije 

Predsednica je seznanila OZ, da je bila ustanovljena v septembru 2017 Zveza društev Ekoloških 

kmetov Slovenije. Poročilo o delu Zveze je priloga Zapisnika. 

AD 10.) Pozdravne besede gostov 

Sledile so pozdravne besede gostov in sicer predstavnice KGZ Novo mesto go. Strgulec, ki je 

poudarila, da je v posavski regiji med kmeti zanimanje za preusmeritev v ekološko kmetovanje. 

Povedala je še, da na nivoju Zbornice potekajo priprave, da bi bili na Zavodih posebej usposobljeni 

svetovalci za ekološko kmetovanje.   
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Podpredsednika Zveze ekoloških kmetov Slovenije g. Ledinek Jožeta je na kratko  predstavil zgodbo 

njihove kmetije. Poudaril pa je, da nujno potrebujemo Zvezo društev ekoloških kmetov, ki bo reševala 

na nivoju države probleme ekoloških društev. Predlagal je še, da bi imeli vsako leto  praznik ekoloških 

kmetov v Slovenj Gradcu. 

AD 11.) Razno 

Izpostavljeno je bilo: 

- da je odbor Zveza društev ekoloških kmetov Slovenije pripravil  sklep o podpori Peticiji za 

zmanjšanje divjadi in zveri, ki je naslovljena na državne in evropske institucije. 

Predsednik predsedstva je predlagal, da se peticija podpre s dopolnitvijo besedila, da se doda še 

srnjad in dal predlog na glasovanje 

Sklep št. 7: Peticija za zmanjšanje divjadi in zveri se podpre z dopolnitvijo, da se v besedilu doda 

srnjad. Soglasno sprejeto. 

- ponovno je bilo izpostavljeno, da naj bi Združenje, mogoče še z nekaterimi drugimi organizacijami, 

poskušalo vplivati na zakonodajalca, da bi prepovedal v novoletnem času uporabo pirotehničnih 

sredstev. Predsednica pove, da so problem predstavili pri ministru za kmetijstvo, kijih je napotil na 

MOP, kamor bo Zveza na pobudo Združenja in še nekaterih društev dala pobudo, da se v novoletnem 

času prepove uporaba pirotehničnih sredstev tako z vidika varovanja okolja, kot z vidika stresnega 

dogajanja domačih in prosto živečih živali.  

PO OZ je sledilo predavanje go. Fanči Perdih O semenarjenju. Dogovorili smo se, da naredimo 

delavnico o setvi čebulčka, če bo vsaj 10 prijav, ki se zbirajo do 10. februarja. Delavnica bo v 

februarju, kje, pa se še  dogovorimo. 

Na OZ smo sprejeli v naše članstvo tudi dva nova člana in sicer Miha Metelko kot redni član in Anton 

Govednik kot podporni član. 

 

 

Zapisnikarica:                                                                                          Predsednik delovnega predsedstva: 

Tatjana Kordiš Jurčič                                                                            Anton Ajster 

 

Overovatelja zapisnika:   Martina Goršin 

                                         Jože Krese                     


